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Aan: Raads- en commissieleden 

Van: Answerd Beuker 

Datum: 6 maart 2013 

Onderwerp: Proces besluitvorming Haalbaarheidsonderzoek 

Onderwijshuisvesting Avenhorn/De Goorn. 

*D13.001958* 
D13.001958 

Geachte dames en heren, 

 

Maandagavond 4 maart is er een ambtelijke presentatie geweest van het rapport 

“Onderwijskundige en ruimtelijke studie naar de toekomstige huisvesting voor het basisonderwijs in 

Avenhorn/De Goorn”. 
Maandagavond 18 maart staat het onderwerp ter meningsvorming geagendeerd voor de commissie 

Burger en Bestuur. 

Het college hecht er waarde aan om u te informeren over het standpunt van het college over het 

vervolgproces. Maandagavond heeft de burgemeester daar op hoofdlijnen al iets over gezegd. Kern 

daarvan is dat het college nog geen standpunt heeft ingenomen over welke optie dan ook. 

In deze memo een nadere toelichting daarop. 

 

Vooraf: 

Zoals uit het rapport blijkt zijn er een groot aantal opties mogelijk. Die heel verschillend van aard 

zijn en daardoor ook heel verschillende financiële consequenties hebben. Zoals uit het onderzoek 

blijkt zijn er grote belangen gemoeid met de (toekomstige)huisvesting van het basisonderwijs in de 

kern Avenhorn/De Goorn. Belangen van onderwijskundige aard; van ruimtelijke/planologische aard; 

en van financiële aard. 

Het college wenst nog een verdere verdieping te maken op deze thema’s. Daar zal de komende 
maanden verder aan worden gewerkt. Alles gericht op een zo volledig mogelijk inzicht om 

uiteindelijk tot een verantwoord voorstel te komen. Zoals gezegd maken de financiële 

consequenties hier een belangrijk deel van uit. Juist op dat terrein zijn er veel onzekerheden.  

 

Onzekerheden: 

 

a. De omvang en de duur van de Rijksbezuinigingen vanaf 2013 en verdere jaren. Die is immers 

nu nog niet bekend. In de mei/juni circulaire zal dat uitgewerkt zijn. Op basis van deze 

gegevens zal dan een geactualiseerd meerjarenperspectief worden opgesteld. Dan kan er ook 

zicht zijn op vragen als:  さ┘WﾉﾆW ｷﾐ┗WゲデWヴｷﾐｪWﾐ ﾆ;ﾐ KﾗｪｪWﾐﾉ;ﾐS ﾐﾗｪ ┗ﾗﾗヴ ｴ;;ヴ ヴWﾆWﾐｷﾐｪ 
nemen?ざ Wﾐ さ┘;デ ｷゲ Wヴ┗ﾗﾗヴ ﾐﾗSｷｪ ﾗﾏ ﾗﾐ┣W ｴ┌ｷゲｴﾗ┌Sｷﾐｪ ﾗヮ ﾗヴSW デW ｴﾗ┌SWﾐざい 

b. Er heerst een grote mate van onzekerheid over de financiële effecten van de 

decentralisaties ( met name die rond de AWBZ en de Jeugdzorg). Enige indicatie daarover is 

wel van belang om een zﾗ けヴW;ﾉｷゲデｷゲIｴ ﾏWWヴﾃ;ヴWﾐヮWヴゲヮWIデｷWaげ ﾗヮ デW ﾆ┌ﾐﾐWﾐ ゲデWﾉﾉWﾐ ふ┣ｷW ;ぶく 
c. Voor de zomer moet er duidelijkheid zijn over de bibliotheekvisie. Wat betekent die visie en 

SW S;;ヴﾏWW ゲ;ﾏWﾐｴ;ﾐｪWﾐSW HW┣┌ｷﾐｷｪｷﾐｪWﾐ ﾗヮ SW ヴﾗﾉ ┗;ﾐ SW HｷHﾉｷﾗデｴWWﾆ ｷﾐ けHヴWSW ゲIｴﾗﾗﾉ 
┗WヴH;ﾐSげく 
 

 



Blad 

2 van 2 

 

d. De verantwoordelijkheden op onderwijshuisvesting gaan wijzigen. Nu zijn wij nog 

┗Wヴ;ﾐデ┘ﾗﾗヴSWﾉｷﾃﾆ ┗ﾗﾗヴ さSW H┌ｷデWﾐﾆ;ﾐデざく DW ゲIｴﾗﾗﾉHWゲデ┌ヴWﾐ ┗ﾗﾗヴ さSW HｷﾐﾐWﾐﾆ;ﾐデざく Het 

voornemen is er om alles over te hevelen naar de schoolbesturen. De financiële effecten van 

SW┣W さSﾗﾗヴSWIWﾐデヴ;ﾉｷゲ;デｷWげ  zijn nog niet inzichtelijk. Dit is wel wenselijk wanneer we 

besluiten moeten nemen over zaken als groot onderhoud-renovatie に nieuwbouw. We hopen 

dat over dit belangrijke aspect voor de zomer duidelijkheid is én wat dit betekent voor 

Koggenland. 

 

Verder tijdpad: 

Bij het opstellen van de Kadernota 2014 zal moeten blijken of er meer inzicht is op bovenstaande 

onderdelen. Dan kan ook aangegeven worden wat de financiële spankracht is om financiële effecten 

van welke optie dan ook op een  verantwoorde wijze  in onze meerjarenbegroting op te kunnen 

nemen.  

 

Het college voorziet dat besluitvorming door het college over de toekomstige huisvesting van het 

basisonderwijs niet eerder zal plaats kunnen vinden dan rond de zomerperiode of kort daarna. 

Zoals eerder steeds is aangegeven zal de besluitvorming door de Raad uiterlijk dit jaar/beter gezegd 

binnen deze collegeperiode, moeten plaatsvinden.  

 

Namens het college van B&W 

 

 

 

Answerd Beuker, 

Gemeentesecretaris 


